
 
  

 

Film är bäst i Domkyrkan 
 
 
Under Filmfestivalen 2009 utökar Domkyrkan sitt 
engagemang. Filmfes¬tivalen är viktig ur flera synpunkter.  
Inte minst för att vi idag lever i en bildkultur och för många 
människor är filmen mediet framför andra för att bearbeta 
livsfrågor. Då är det bra att kyrkan utökar sina uttryckssätt till 
att omfatta mer än det talade ordet och musi¬kens toner och 
harmonier. Vi kan och bör tala om livet och Gud på olika sätt. 
Film är ett av dem. När vi ser på film inne i kyrkans heliga rum 
fördjupas ofta både filmen och upple¬velsen. Det är som om 
det händer något med oss. Det heliga rummet ger nya frågor, 
djup och perspektiv. Dessutom är Filmfestivalen en stor fest i 
vår stad och då vill Domkyrkan självklart vara med. Genom vår 
satsning går det att få en doft eller en känsla av 
Filmfesti¬valen - också för dem som inte köper ett 
festi¬valpass. Vi har 800 sittplaster och fri entré. 
 
Program tre kvällar i följd:  
 
Tisdag 27/1: Jesus på vita duken I: Prästen och bibelvetaren 
Tord Larsson berättar om sin bok och visat filmklipp. 
 
Onsdag 28/1: Jesus på vita duken II: På storbild visar vi en 
klassisk Jesusfilm. (OBS! Ta gärna med filmkudde, 
Domkyrkans bänkar inte är som biografstolar…)  
 
Torsdag 29/1: ”Här kommer alla känslorna...” Forskarsamtal 
om vad som händer i och med oss när vi ser på film. 
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